
Protokół Nr 52/2022

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 10 stycznia 2022r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z pandemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Janusz Tomas - Przewodnicz4cy;
2. Anna Miczko - Z-ca Przewodnicz4cego;
3. LucynaPająk-Członek;
4. Zdzisław Grzeca - Członek;
5. Robert Sieg - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Janusz Tomas, który po
powitaniu zaproponował następujący jego porz4dek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporz4dku;
2. Informacja o zmianach ostatecznych w budżecie gminy na 2021r.;
3. Opinia w sprawie projektu uchwa§ zmieniającej uchwalony budżet Gminy na

2022r. ;
4. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę

Finansową Gminy;
5. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przekazania dotacji dla Powiatu

Sępoleńskiego;
6. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przekazania dotacji dla Województwa

Kujawsko - Pomorskiego;
7. Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2021r.;
8. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
9. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Skarbnik Gminy poinformowała, że nastąpiły jedynie zmiany porz4dkowe
pomiędzy poszczególnymi budżetami jednostek i są one niewielkie. Zmiany zosta§
wprowadzone zarz4dzeniem Burmistrza z dnia 30 grudnia 2021r.
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Komisja przyj ęła przedstawioną infori'nacje, do wiadomości.

Ad.3. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej
zmieniającej uchwalony budżet gminy na 2022r. Nadmieniła, że zmiany wynikają
przede wszystkim z wprowadzenia dofinansowania z Funduszu Dróg Samorz4dowych
na drogi w Wysokiej Krajeńskiej i ulicy Wyspiańskiego, przesunięciem środków na
dokończenie budowy kanalizacji w Wiśniewie oraz wprowadzenia wniosku o płatność
końcową za rewitalizację.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejski«?i
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy. Nadmieniła, że zmiana jest
związana z wprowadzeniem kontynuowanego zadania opracowania dokumentacii na
skrzyżowanie ulic: Kościuszki, bł. Ks. Jerzego Popiełuszki i Odrodzenia, aktualizacją
wartości zadań w zakresie opracowania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego i aktualizacją wartości zadań wydatków do faktycznie poniesionych
kosztów.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miej skiej w sprawie
przekazania dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego. Nadmieniła, że jest to kwota 25tys.zł.
na budowę chodnika w Piasecznie oraz kwota 25tys.zł. na organizację publicznego
transportu zbiorowego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.6. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miej skiej w sprawie
przekazania dotacji dla Wo.iewództwa Ku?iawsko - Pomorskiego. Nadmieniła, że jest to
kwota lOOtys.zł. z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji na tzw. ,,małą
obwodnic«;" w kierunku Więcborka (25tys.zł. dotacji w 2022r. i 75tys.zł. dotacji w
2023r.).

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.7. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za
2021r.;
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Ad. 8. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swoi ego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu grudniu 2021 r.

Ad.9. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

Pan Grzeca zapytał Pana Tomasa, czy otrzymał odpowiedź na wniosek zgłoszony przez
niego podczas sesji Rady Miejskiej w sprawie zwiększenia uposażenia sołtysów. Pan
Tomas odpowiedzial że oczekuje na przygotowanie materiałów w tej sprawie, na
kolejnym posiedzeniu Komisji będzie można procedować tą sprawę. Skarbnik Gminy
zapytała, jakie materiały przygotować w tej sprawie. Pan Tomas odpowiedzial że
intencją jest zwiększenie uposażenia, dlatego też zwrócił się do Skarbnika Gminy, aby
przygotował materiał obejmujący dotychczasową wysokość uposażenia oraz
propozycje w zakresie jego podwyżki. Pan Grzeca zasugerował, aby w przypadku
zatwierdzenia podwyżki zrobić wyrównanie od dnia 1 stycznia br.;

- Pani Miczko zapytała o awarię w Piasecznie, z pozyskanych informacji wynika, że
trwa ona już dwa tygodnie. Pan Tomas powiedział, że taka awaria miała już tam kiedyś
miejsce. Skarbnik Gminy dodała, że odpowiedź na to pytanie może zostać udzielona
podczas posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, która odbędzie się w najbliższą
środę.

Po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.

protokołpwał :
Tomasz Dix
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